
Zápis schůze Školské rady č. 2/ šk. rok 2018/2019 

   
 ZŠ a MŠ Vinařice, okres Kladno  

VI. ulice 165, 273 07 

Schůze dne 15.5. 2019 

Přítomní: pí. Maříková, pí. Svatošová, p. Suchý, p. Feřtek, p. Kaiser  

Omluveni: pí. Černá 

Hosté: ředitelka školy pí. Krchová, pí. Wasserbauerová (LEGO) 

 

Program schůze:    

Program:  

1. informace zástupců školy o realizovaných a připravovaných akcích v ZŠ a MŠ 
2. informace zástupců obce o chystaných rekonstrukcích (sociální zařízení ve školce, plot a 

nejbližší okolí školy) 
3. informace zástupců rodičů a fy. LEGO o chystaném projektu (LEGO) 
4. Diskuze 

Zpráva:                                                                                                                                                         

 
1.  Zástupci MŠ a ZŠ seznámili členy rady s již proběhnuvšími akcemi, kterých se děti 

zúčastnily (matematická soutěž, výtvarná, dopravní a jiné sportovní soutěže) Probíhá 

škola v přírodě. 

Budou následovat další akce jako: Den dětí, branný den, Den Země či tradiční akademie 

(26.6.) 

Letošní pasování předškoláků na prvňáčky proběhne mimo akademii, aby akce získala 

více času a děti si ji více užily. Proběhne školka v přírodě. 

Paní ředitelka informovala radu o navýšení kapacity ZŠ na 300 dětí od 1.9.2019, což 

reflektuje zájem umisťovat do školy i děti z jiných obcí. (24-25 nových prvňáků v září 

2019) 

2. Pan starosta seznámil radu s chystanými rekonstrukcemi, které se týkají jak MŠ 

(rekonstrukce sociálního zařízení), tak ZŠ (rekonstrukce plotu a nejbližšího okolí školy) 

- Rekonstrukce v MŠ začne ihned se začátkem prázdnin a měla by být ukončena do 

16.8., protože 19.8. začíná prázdninový provoz MŠ. 

- Rekonstrukce plotu je ve fázi projektové dokumentace, přes prázdniny proběhne 

výběr dodavatele a v ideálním případě by realizace začala na podzim 2019. 



3. Paní Wasserbauerová představila radě projekt fy LEGO, která se rozhodla financovat 

výstavbu herně-vzdělávacích prvků na zahradě MŠ. Projekt připravila paní ředitelka se 

zaměstnanci MŠ a fy LEGO s ním souhlasí. Jak poznamenala paní Wasserbauerová, jde 

pouze o začátek hlubší spolupráce s firmou. Slavnostní předání hracích prvků proběhne 

společně s dobrovolníky z Fy LEGO, formou „hracího dne“, kde budou mít děti příležitost, 

zúčastnit se různých soutěží o ceny. Předběžné datum této akce je 2. 9. 2019 

Další formy spolupráce s firmou LEGO jsou již projednávány. 

4. Diskuze probíhala na téma spolupráce rodičů, školy a obce na budoucím rozvoji školy 

a školky ve Vinařicích. 

  

Paní učitelka Maříková vznesla prosbu o instalaci pevných branek na dětské hřišti 

vedle školy, pan starosta v tom nevidí problém. 

 

Pan Feřtek vznesl dotaz na používání školy online. Každý rodič se může 

prostřednictvím školy online zeptat jakéhokoliv kantora na používání tohoto nástroje. 

Ve škole není zaveden jednotný systém používání a každý kantor ho používá 

s ohledem na předmět, který vyučuje. Průměr známek uvedený na škole online je 

pouze orientační. 

 

Pan Kaiser tlumočil stížnosti rodičů na úklid ve školních šatnách a šatně tělocvičny. 

Dále by bylo potřeba opravit drobné závady v nářaďovně a především vyřešit drolící 

se beton mezi parkety tělocvičny a dlažbou nářaďovny. Kamínky z betonu se dostávají 

na parkety, které poškozují. 

Stížnosti rodičů na nevyhovující stav sociálních zařízení v MŠ řeší bod 2. této zprávy. 

 

Zapsal: Michal Kaiser 

 


